	CONTRACT № ........OF
dd.mm.yyyy
Company____________, hereinafter referred to as the Seller represented by Mrs_______, acting under the Charter , as one party and  ________________, hereinafter refrerrd to as the Buyers, represented by ___________, Mrs. ___________as the other party, have concluded this Contract on the following:

1. SUBJECT OF THE CONTRACT

1.1. The Sellers shall sell and the Buyer shall buy on the conditions ________ (INCOTERMS

2000) the different models of _________
wheel loaders with relative accessories, according to the Specification, being an integral part of the present Contract, hereinafter referred to as the Goods.
2. PRICES AND TOTAL AMOUNT OF THE CONTRACT

2.1. The total price of the Contract is
_________ (). 
2.2. The price of the Goods in the Specifications is given on the terms EXW __________INCOTERMS 2000 and includes charges for export packing and marking Goods.

2.3. The prices are firm and not subject to any alteration.

3. TERMS OF PAYMENT

3.1. Payment currency is_____.

3.2. All payments of present Contract will be

carried out as follows:

3.2.1. 100% from amount of each Specification, being an integral part of the Contract, the Buyer will pay by transferring money to the Seller’s account within 7 (seven) days from the date of carrying out of the following conditions
· receiving proforma invoice;

Banking details of the Seller: 


	КОНТРАКТ № ......... от
дд.мм.гггг
Компания _________, именуемая в дальнейшем «Продавец», в лице__________, действующего на основании Устава, с одной стороны, и  _______________, именуемое в дальнейшем «Покупатель», в лице______________, с другой стороны, заключили настоящий Контракт о нижеследующем:

1. ПРЕДМЕТ КОНТРАКТА

1.1. Продавец продает, а Покупатель

покупает на условиях ___________(INCOTERMS 2000) различные модели колесных погрузчиков с сопутствующим навесным оборудованием согласно Спецификации, являющейся неотъемлемой частью данного Контракта, в дальнейшем именуемые «Товар».

2. ЦЕНЫ И ОБЩАЯ СТОИМОСТЬ КОНТРАКТА

2.1. Общая стоимость данного Контракта
_____________().
2.2. Цена Товара в Спецификациях указана

на условиях EXW _____________INCOTERMS 2000 и включает в себя стоимость экспортной упаковки и маркировки Товара.

2.3. Цены окончательные и неизменные.

3. УСЛОВИЯ ПЛАТЕЖА

3.1. Валюта платежа -______.

3.2.Расчеты по настоящему Контракту производятся следующим образом:

3.2.1. 100% от суммы Спецификации, являющейся неотъемлемой частью настоящего Контракта, оплачиваются Покупателем путем перевода на банковский счет Продавца в течение 7 (семи) банковских дней с даты выполнения следующих условий:

- получения счета-проформы; 

Банковские реквизиты Продавца:


